



Gävle Bågskytteklubb

Protokoll fört vid styrelsemöte 2026-06-03

Närvarande

Ordförande: Stefan Lundgren

Sekreterare: Eva Sahlin

Kassör: Lars-Åke Mattsson

Övriga ledamöter: Inge Bertäng, Marie Högstedt

Suppleanter: Marcus Jonsson, Joakim Nordberg

Anmält förhinder: Ulla Domeij, Stig-Göran 'Stisse' Wallner

§1. Mötets öppnande

Ordförande Stefan hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes utan tillägg.

§3. Val av justerare för mötet

Marcus utses att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§4. Ekonomi

Kassör Lars-Åke föredrog ekonomin. Tävlingen Gävlebocken drog in ca 21 500 kr. Försäljningen är dock kvar att räknas in.

§5. Medeltida aktiviteter

Inget att rapportera.

§6. Administrativt

Byte av klubbklädesdistributör pågår, mer om detta tas vid möte i höst.

Uppdelning av ansvarsområden fastställs i höst.

§7. Aktivitet och utbildning

Önskemål har kommit in om en pilkurs till hösten från Eva Johansson. Förslag att boka in Anders från ArrowNet. Går möjligtvis att få bidrag från SISU för detta, vilket behöver undersökas.

§8. Ungdomar

Önskemål har kommit in från en av klubbens juniorer om att de som är mer tävlingserfarna kan försöka hålla mer kontakt med de oerfarna under en tävling. Detta för att underlätta vid materielfrågor, tävlingsnerver och den sociala biten.

Ungdomarnas avslutning sker på I14 den 4 juni. Höststart den 28 aug.

Stisse och Jocke kan förmodligen inte vara ungdomsledare till hösten.

§9. Material

Inge påtalar att många av utedjuren behöver lagas. Lars-Åke köper in.

Jocke och Inge meddelar att pilbågarna etc i lokalen behöver ses över, samt att det behöver göras en inventering över vilka bågtyper och draglängder som saknas. Vi gör detta till hösten.

§10. Lokalen

Klubben har blivit nekad att bygga ut.

§11. Utebanan

Lella har påbörjat att lägga banan för 3D-djur. Blir samma som för jakt.

Lördag den 13 juni kl 10.00 samling för arbetsdag med utebanan.

Tillgång till mark för utebanan är osäkert framöver pga att Fortifikationsverket behöver marken till övning. Vi behöver en reservplan för nästkommande års tävling om vi inte kan vara på I14. Stefan ska ta kontakt med skytteklubben i Älgsjön.

§12. Hemsida/data/press

Diskussion om ny hemsida. Stefan har tittat närmare på www.svenskalag.se som är reklamfri och specialiserad för att hantera administration för idrottsföreningar, t.ex. medlemsanmälan, medlemsavgifter, fakturor, etc. Kostnad 1800 kr/år. Vi diskuterar frågan vidare vid nästa möte.

Det vore bra att kunna ha en lagringsmöjlighet för foton, t.ex. från tävlingar och för rekryteringssyfte.

§13. Prova-på-skytte

Inget nytt att rapportera.

§14. Armborst

Inget nytt att rapportera.

§15. Festkommitté

Fortsatt vilande.

§16. Nya medlemmar/nybörjarkurs

Punkten döps om till Nybörjarkurs hädanefter. Magnus Dahl fortsätter med att hålla nybörjarkurs i höst.

§17. Tävlingar

Gävlebocken gick av stapeln den 23 maj. Tävlingsbanan och arrangemanget fick bra kritik av deltagarna. De som har förslag på förbättringsåtgärder kan skicka dessa till Stefan för sammanställning.

Kommande tävlingar: Fält-SM i Avesta 1–2 augusti, 3D-SM i Borås och Göteborg 22–23 augusti och Jakt-SM i Mjölby 5–6 september. Målen vid utebanan på I14 uppdateras inför dessa tävlingar. Inge skickar ut kallelse innan.

§18. Övrigt

Inga övriga frågor.

§19. Nästa styrelsemöte

BESLUT: 26 augusti kl 18.15. Plats meddelas närmare tid.

§20. Mötet avslutades.

Ordförande tackade för mötet och förklarade det avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare

Ordförande

Justerare

.....

.....

.....

Eva Sahlin

Stefan Lundgren

Inge Bertäng